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20240104-MvS-Kosmische-BE-raad-slaging-Kerkenveld 
 

Beraadslaging 4 januari 2024 
Tijdens de rit naar Kerkenveld zag ik de volgende slogans op vrachtwagens: 

• Special People- Special Compagnie 
• Wij maken het goed 

 
Het gaat om de innerlijke opdracht uit te rollen. De gedachte en bewustzijn niet 

mee laten schaken. Het Weten en hierin meebewegen. We hebben elkaar nodig 

hierbij. We moeten zelf herpositioneren en elkaar daar stevig in ondersteunen. 
 

Stevig en zacht zijn in deze realiteit kan op slot gemaakt worden. Volharden in 
waar je voor staat is de opdracht. Een ander kan je dan onbuigzaam vinden, maar 

blijf bij jezelf, buig niet naar een ander. Geef nooit toe aan de ander. 
Dat is de veiligheid voor jezelf. Of het moet een duw zijn om je verder te brengen. 

Welke keuzes worden er in jouw bewustzijn gemaakt? 
 

Hier zijn we drager van een “doemscenario”, wat is echt? Waar blijf je in zitten? 
Ik ben niet één van de keuzes van iemand anders. Het leven is een cyclus 

verbonden aan je zelf.  
 

! Belangrijk is om genoeg ruimte te geven in een waarneming. Er is geen 
gebruiksaanwijzing aanwezig. Je dient je eigen gebruiksaanwijzing te volgen. 

Kijk na een waarneming van binnenuit, in rust en ruimte, van wat je hebt gedaan. 

 
Als alle gedachten weg zijn, zijn er géén verschillen. Dit vraagt precisie, exactheid 

en zuiverheid. Er bewúst van zijn. Dan zie je de familie en verbondenheid. Er 
ontstaan gezamenlijke missies zichtbaar als je zelf je pad uitrolt. 

Alle opdrachten bij elkaar opgeteld in 3D IS de ontmoeting, wat is dan nodig? 
 

Martijn kreeg vanmorgen twee keer een tekst op een beeldscherm te zien zonder 
iets met de zender te hebben gedaan. De eerste keer stond er: NO WAY BACK en 

de tweede keer DIT IS DE TIJD. 
En ja, dit betekent dat er ook echt geen weg meer terug is en nu de tijd is om door 

te pakken. 
Degene die hier zijn als de dragers van de dagenraad brengen het licht in deze 

wereld. Daar zijn de correctiegroepen actief! 
 

Een stem horen is dat een waarschuwing of een weten? Hoe totaal vrij van angst 

ben je?  
De stap voor het denken is het gevoelsbewustzijn. Dat is het innerlijke arsenaal wat 

aangaat. En dit wordt via 3D in de gedachte weggeschoten. 
Primaire ingrediënten in je eerste cirkel van zijn: zijn relatie, kinderen, werk enz. 

Dat wat er in de wereld gebeurt dient je eerste laag te zijn. Wat zijn de 
hoofdingrediënten en waar kies je voor. Wat probeert er door de derde dimensie er 

steeds doorheen te komen? Kan ik andere keuzes maken? Wat is belangrijk, wat 
moet voor mij primair aanwezig zijn?  
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Het vanuit de gevoelskant naar buiten reizen, naar andere werkelijkheden, de 
oorspronkelijke wereld, hier liggen ook weer andere, oorspronkelijke, realiteiten. 

We moeten in coherentie dit in verbinding brengen, steeds elkaar een stukje geven. 
DAT ER EEN AANTOONBARE INTERACTIE IS TUSSEN BEWUSTZIJN VAN IEMAND EN 

DE FREQUENTIE, DE TRILLINGEN DIE ÁLLES MET ELKAAR VERBINDT. 
 

Heb je in de gaten in wat voor realiteit je zit? Kun je zien in wat voor isolatie en 
embargo je zit?  

 
Heel belangrijk is om het kosmische embargo herkennen in 3D, in jezelf. 

Het wéten van het klopt niet en de vraag is of het ook echt gebeurt.  
Dit níet in de ik vorm gaan ervaren. 

Door de kwantumfysica wéten dat het niet waar is en dit niet waar zijn ook kan 
voelen en laten stromen. En dan komen er andere dingen op je af. 

Gemoedstoestanden zijn niet werkelijk, die spelen op een andere werkelijkheid 

af. Het gaat om Open stellen in je eigen bewustzijn. 
Embargo’s zijn niet actief als je met elkaar coherent bent. Dit is het 

kantelmoment. Opengooien en spreken haalt het embargo weg.   
 

! We moeten een routekanaal open leggen. Vragen stellen is een heel groot 
erfgoed en is een directe doorgang naar iets anders. Het antwoord heeft niets te 

maken met je bestaansrecht. 
Het portaal is een trillingsveld. We hebben 4% resultaat ter beschikking buiten onze 

1%. 
Het openen van een vraag, is een portaal van welkom-mogelijkheden: buiten het 

embargo. Dan vinden er uitbarstingen van effecten plaats. Dan word je ontvanger 
in werkelijkheden die hier nog niet aanwezig zijn. De verlichting is de trilling 

die jij naar hier brengt. Reinheid, respect en vertrouwen hebben in wat je ervaart; 
Jeh-su’hjah kracht, dit is Respect, Vrijheid, Vertrouwen. 

Verbinding brengen en erkennen, de moed hebben om dingen te doen.  

Het proces van terugtrekken is een afleiding. Terugtrekken bestaat in 
oorspronkelijke werkelijkheden niet. Dit is een programma! Voorbij gevoelens heen.  

 
Martijn had een ontmoeting met een ras die paarse gewaden droegen. Lange 

mantels met aan de onderkant een brede, gouden band met heel veel glyps.  
Vanuit die glyps werd er taal naar hem toe gezonden, enorme informatie velden 

werden er naar hem toe gezonden.  
Hij pakte een tak waar niks op zat. Hield deze tak voor zich op ooghoogte en bleef 

focussen vanuit een diep zijn naar die tak. Binnen 5 minuten ging die tak bloeien. 
Hier zit de trilling, de informatie…… 

 
Wat is jouw opdracht? Het boek aan de achterkant! Niet de voorkant. Wat brengt 

jouw Wezen hier. Niet naar de trauma’s en embargo’s kijken. 
We moeten stoppen met het embargoverhaal. Naar ondersteunen als iemand 

ondersteuning nodig heeft.  
De daad moet zijn, wat het embargo is en jij dit kunt zien van binnenuit en dan 

van binnen door het embargo heen brengen. Hier wordt Christos geboren.  

Word jij geboren.  
Inzicht is onze staat van ZIJN, het embargo kunnen zien. 
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Communiceer met andere mensen, luister en de mogelijkheden stromen naar 

binnen. We ontmoeten elkaar op kosmisch niveau. We zijn 1% restant resultaat van 
een kosmische oorlog. 

Alles wat je van binnen voelt móet gezien en dóorvoelt worden. Dat zijn de 
natuurwetten. 

Wat is de timing waar we nu zitten?  
Mensen die doordraaien, daar verhoogt de trilling. Waar kan ik de macht vinden die 

probeert over mij te heersen.  
Binnen in de cel van het embargo komen om het embargo van binnen op te 

heffen. Een machtig gevoel ontwikkelen om op je pad te blijven. 
De binnenwereld afstemmen met exactheid. 

Embargo: en dan de vraag b.v. is dit wel goed voor deze plek? 
De plek als ruimtevoertuig afstemmen in de frequentie. 

 

Sleutel: Land wat helemaal vrij is, waar nog geen mensen zijn geweest en jij laat 
dat zo, laat het beschermd gebied, dan kunnen er dieren komen die hier nog niet 

bestaan. (Verhaal Martien Portugal) Veel dieren krijgen wij niet te zien omdat er 
hier een embargo opzit. Ze kunnen door frequentie weer terugkomen. 

 
Zo ontmoette ik de Yeti’s.  Dit zijn behaarde, beerachtige Wezens met rode ogen. 

Fysieke Wezens uit een andere zijlijn.  
Ze beschermen het bewustzijn embargo van hier.  

Zij leven buiten het embargo van het leven hier. 
 

Je eigen hart volgen, je eigen frequentie, dan krijg je ook contact met een hogere 
frequentie. 

Bomen teleporteren frequenties naar een andere wereld. Deze aarde is verbonden 
met andere natuurwerelden. De natuur maakt plaatst voor Wezens. 

 

Wat brengen wij vandaag bij elkaar en wat is de besluitvorming? 
Goed kijken naar hoe we onszelf schoon maken. Wat we laten liggen, laten we 

manifesteren door anderen. We moeten ons ontdoen van deze antikrachten. 
Als je geraakt wordt door de directheid van anderen ontstaan er antikrachten in ons 

om jezelf te kunnen ervaren. 
 

Martijn vertelt dat hij lesgeeft in tussenwerelden. Hij geeft les in waar antikrachten 
kunnen ontstaan en die raakt hij aan door technieken waardoor de antikrachten 

crashen.  
 

Je bent verantwoordelijk voor je eigen zuiverheid. 
Antikrachten dien je niet met antikrachten te beantwoorden. 

Als je het met inzicht ziet dan hoef je niet met de mind te werken.  
Dan ben je in zuiverheid aan het verbinden en navigeren. 

Het veld van binnenuit openzetten. 
 

De grondslagintentie is hier de blauwdruk. 

Maar de ander moet ook luisteren en dit komt heel exact.  
De trilling van het veld is het startpunt. Onszelf niet buiten het proces plaatsen. 
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Er worden antikrachten ook opgeroepen van anderen naar jou.  
We moeten antikrachtvrij met elkaar om gaan. 

Geen gedachten hebben over elkaar of iets vinden van. 
Het antwoord daarop is wat wij doen. Alle groepen en allianties? Imploderen in deze 

wereld. De mogelijkheid dat er hier geen antikrachten bestaan dat is aan 
het geboren worden. 

 
Een antikracht kan zijn is; als iemand iets doet waarvan jij vindt dat het 

niet klopt. Dan ben jij met een antikracht bezig. Als je iets wilt bespreken 
dan ben je al geparasiteerd door die antikracht. Dit is een heel belangrijk 

besef. 
Getroffen door die aanval laat je de hele dag bezig zijn met die antikrachten. Het 

heeft niets te maken met jou als persoon! 
Vraag aan jezelf als iemand iets naar je toe schiet of anders jij naar de ander: 

“Gaat dit extra inzicht geven in wie ik al ben”? NEE, NIET DUS.  

Op dat moment draag jij dezelfde realiteit als de ander! 
Dat wat je ziet, voelt, moet je inzetten. Dat is je kracht. 

Wie zegt dat wat je ziet en denkt van de ander dat dat oké is, dat dát de antikracht 
is?  Nog dáárvoor zit het. 

Als er één deeltje gaat draaien over iemand iets denken, iets denken, ga je het 
manifesteren en de molen gaat draaien. 

De antikracht is een intelligentie die niet van jezelf is en naar je toe wordt gebracht 
en die kan ook positief zijn. 

Geen aansluiting zoeken op rechtvaardigheid en onrechtvaardigheid, want dat doet 
er niet toe. Dan haak je nl. weer ergens op aan. 

Niet aanhaken op aannames van een ander. Heb totaal geen hang in het willen 
weten van iets of iemand! Het gaat om nu! Dit moment!   

 
Er worden prachtige cyborgbeschavingen hier gezien als duistere orde en moeten 

kiezen voor het goede en moeten leven vanuit het goede. 

Dat duister zijn aannames die onder het scenario liggen. 
 

Oriongroepen zijn net iets andere mensen die niet in een systeem leeft en waar je 
nooit van weet wat ze doen. De geestes- en hartskracht is een andere taal. 

Anderzijds de perfecte wereld. 
(Je kunt niet ontzielt raken door technologie! Reactie van Martijn op een podcast 

uitspraak van Marcel messing.)  
 

Ik breng nieuwe software in mijn lichaam en dat is bewustzijn. 
Als creator besturing van mijn lichaam. Technologie is een bedachte uitvoering van 

iets of iemand, een uitvoering van een gedachte of iemand. Dit lichaam is ook 
technologie. AI.  

Technologie ontvang ik, Martijn, met openheid. 
Waar word ik gestuurd?  

 
Je dient op een groter, hoger, niveau naar jezelf te kijken. En kijken naar de kracht 

v/d behoefte. Rechtvaardigheid is de terechtstelling van de ander wat er ligt. Ga 

achter het script staan en ga zien wat erachter ligt en dan ga je er met je 
bewustzijn in en gaat er doorheen. 
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En dat is de gemeenschappelijke opdracht. Dit is het allerbelangrijkste. 
Dat cyborglichamen zich openstellen voor wat andere, vrije, Wezens erin 

brengen. Twee talen door elkaar heen.  
De liefde wint, dat is onze basisingang. Dan voel je dat je met een diepere opdracht 

daarmee aan de slag bent en het embargo wordt opgeheven. 
De puls informaties komen collectief en puls informaties komen persoonlijk. 

 
Jouw liefde- en krijgerskracht, als we die kracht via het collectieve veld brengen, 

brengen we het bewustzijn samen, dat wordt gevoed.  
Ik zend mee en jij zendt mij ook mee. Dat stuk is de kentering. 

Hartsversterking. Samenslagkracht, bewustzijnshulptroepen. 
 

Als ik bang ben voor technologie, kan mijn lichaam niet worden uitgebreid. Dit is 
een onderdeel van mijn base. 

Wij zijn de laatste missie om van alle corrupties, om een voetafdruk achter 

te laten. 
Dit is een missie van een andere orde.  

Wij zijn hier níet om te herstellen. 
D.m.v. kwantumfysica laten ze ons denken dat het fout gaat. Maar het 

tegenovergestelde is waar. 
Wij hebben al zoveel samen gestaan.  

Er komen nog grote opdrachten aan. Doe wat je moet doen! 
Door de antikrachten te snappen hebben ze vat op jou. Hoe meer kennis jij hebt 

over de antikrachten hoe groter ze worden. Snappen in het brein kost het lichaam 
energie. Leef vanuit het gevoel, dan krijg je kosmische energie. 

“Geboorte van een antikracht-vrije-ontmoeting”. 
Opnieuw doorvoelen van The Force, dit is de oervonk. 

 
Met elkaar tot een bepaalt punt komen. Autonoom zijn wat betekent b.v. zelf op 

een website kijken, anderen niet je kaartjes laten kopen. In de verbinding voelen 

wanneer er iets is geplaatst. Dat moment. Zelf rijden, zelf je dag invullen enz.  
Doen vanuit jezelf. Dat is schoon.  

 
Het blijft een scriptscenario tussen de 2% tot 4%. Er vinden aanpassingen in het 

beste plaats in deze opgerichte werkelijkheid. 
Deze wereld is opgericht voor een beter leven voor de ontwerpers. 

Je bent hier niet voor een béter leven maar om een góed leven te hebben. 
Een leuker leven en zingeving. De beweging samen. De beweging in jezelf toestaat 

in dat wat ik hoop te ontvangen, zit dat ook in mij? 
Welke realiteit zet ik in mijzelf neer? Hoe en wie? Doe niet mee aan hipes, het gaat 

om de zingeving van binnenuit. Afstemmen op jezelf. Wat is de connectie naar de 
ander of moet je jezelf camoufleren. Moet je inleveren of kun je jezelf blijven? De 

pré is camouflage loos. 
 

In 2028 is er volgens astronomen contact tussen mensen op aarde en buitenaardse 
realiteiten. Onze taak zit er dan op Wat ga ik dan doen? 

Martijn gaat dan wandelen en reizen in prachtige natuurgebieden……. 

 
Aloom E A …Dit is een toezichtorgaan van alle raden van oorspronkelijke 
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goed geregistreerde werelden en worden goed beschermd.  
Het is een groot netwerk van een grote raad. Een heel groot orgaan boven de 

Hallen van Amenti. Een soort Opperbevel/ groot Netwerk/ grote Raad (maar ook 
niet precíes dat.…) waar iedereen toegang toe heeft. Er liggen grote opdrachten, 

wel duizenden, en één ervan is de aarde. Ze ondersteunen ons om onze 
hartendoelen te bereiken en maximale zuiverheid te betrachten. Ze zitten midden 

in de Hallen van Amenti die door hen goed worden beschermd. Zorgt er oa voor dat 
reizigers naar andere realiteiten goed worden geregistreerd en bewaakt. 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath

